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Protokół nr XXVIII/16 

z sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 28 grudnia 2016r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 14:30 do około 17:15. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, przedstawicieli Policji i firmy EPRD, pracowników Urzędu, Burmistrza 

Pana Pawła Wójcika oraz mieszkańców miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XXVIII sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 28 grudnia 2016r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Nieobecni w tym czasie byli radni: Anita Jabłońska i Piotr Mołas. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XXVII sesji 

 

Protokoły z XXVII sesji został przyjęty jednogłośnie, 13 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XXVIII sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Tomasza Biernackiego – naczelnika Wydziału Administracji i Promocji..  

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XXVIII sesji 

 

Burmistrz w związku ze zmianami organizacyjnymi w Urzędzie Miasta i Gminy  

w Chmielniku jakie mają nastąpić od 1 stycznia poprosił o wprowadzenie dodatkowego 

projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych 

zaliczonych do sektora finansów publicznych , dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Chmielnik. 
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Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wprowadzeniem do proponowanego porządku 

obrad w/w projektu jako podpunktu „c” w punkcie „4”? 

 

ZA wprowadzeniem w punkcie „4” jako podpunkt „c” projektu uchwały w sprawie 

organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów 

publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Chmielnik głosowało 13 radnych 

(13 radnych było obecnych na sali obrad). Zmiana została przyjęta bezwzględną większością 

głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad ze 

zmianami. 

 

ZA przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (13 radnych było obecnych na sali 

obrad). Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radni obecni na XXVIII sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

 

1. a) Otwarcie sesji, 

b) Stwierdzenie kworum, 

c) Przyjęcie protokołu z XXVII sesji, 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Debata nt. ,,Metod i środków technicznych zabezpieczania mienia publicznego  

i prywatnego” oraz przedstawienie wyników badania ankietowego pn. „Analiza 

realnych potrzeb i zagrożeń  społeczności lokalnej” w gminie Chmielnik. 

3. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr VIII/55/07 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 7 września 2007 

roku w sprawie ustalenia dni i godzin otwarcia i zamykania placówek handlu 

detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla ludności na 

terenie Miasta i Gminy Chmielnik, 

b) programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chmielnik w 2017 roku, 

c) organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora 

finansów publicznych , dla których organem prowadzącym jest Gmina Chmielnik, 

d) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach podstawowych 

prowadzonych przez gminę Chmielnik, 

e) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

szkół podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na 

terenie gminy Chmielnik oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania  

i wykorzystywania dotacji, 

f) upoważnienia Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Chmielniku do załatwiania spraw indywidualnych z zakresu administracji 

publicznej, 



3 
 

g) zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Chmielnik, 

h) zmian budżetu na 2016 rok, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2030, 

j) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035, 

k) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2017 rok, 

 odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

 odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu, 

 przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

 dyskusja nad ewentualnie wniesionymi poprawkami i ich głosowania, 

 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.   

l) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

5. Interpelacje radnych.  

6. Sprawy różne. 

7. Podsumowanie dwóch lat pracy samorządu Chmielnika w kadencji 2014 – 2018. 

8. Zakończenie obrad. 

 

2. Debata nt. ,,Metod i środków technicznych zabezpieczania mienia publicznego  

i prywatnego” oraz przedstawienie wyników badania ankietowego pn. „Analiza realnych 

potrzeb i zagrożeń  społeczności lokalnej” w gminie Chmielnik 

 

Radni wysłuchali informacje nt. ,,Metod i środków technicznych zabezpieczania mienia 

publicznego i prywatnego” przedstawione przez Policjantów z Posterunku Policji  

w Chmielniku. W dalszej części debaty przedstawiciele firmy EPRD zaprezentowali wyniki 

badań ankietowych pn. „Analiza realnych potrzeb i zagrożeń  społeczności lokalnej”  

w gminie Chmielnik.  

 

3. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz powiedział, że w związku z tym, że sesje odbywają się dość często pozwoli sobie 

podzielić swoje sprawozdanie na dwie części. Pierwsza część będzie krótka, na temat tego, co 

ważnego wydarzyło się w ostatnim czasie, natomiast w drugiej części Mariusz Ściana Z-ca 

burmistrza w formie prezentacji multimedialnej przedstawi realizację funduszu sołeckiego  

w 2016 roku. 

Paweł Wójcik poinformował, że chyba najważniejszym wydarzeniem w ostatnim czasie było 

„rozpoczęcie pracy” przez nowy samochód zakupiony dla Środowiskowego Domu 

Samopomocy, na który większość środków udało się pozyskać z Państwowego Funduszu 

Osób Niepełnosprawnych. 

Podpisana została preumowa na wykonanie kanalizacji w Śladkowie Małym. Jest to bardzo 

duży projekt, planowane jest wykonanie ponad 200 przyłączy. 

Na koniec burmistrz powiedział, że brał również udział w niecodziennej uroczystości czyli 

obchodach 105 rocznicy urodzin mieszkanki Sędziejowic. 
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Następnie Z-ca Burmistrza w formie prezentacji multimedialnej przedstawił realizację 

funduszu sołeckiego w 2016 roku. 

 

Burmistrz powiedział, że jak widać, było to bardzo dużo pracy. Najlepszym tego obrazem 

byłoby, gdyby pokazane zostało na slajdach jak to wszystko wyglądało przed pracami. Paweł 

Wójcik powiedział, że bardzo się cieszy, że fundusz sołecki już jest w naszej Gminie, bo 

widać, że zmienia miejscowości. Patrząc na zadania zaplanowane do realizacji na rok 2017, 

trend się zmienia i mieszkańcy wsi bardziej chcą inwestować w coś, co pozostanie, bo około 

70% zadań zaplanowanych w ramach funduszu są zadaniami inwestycyjnymi. To był 

pierwszy rok realizacji funduszu sołeckiego i każdy się uczył, teraz jesteśmy mądrzejsi o te 

doświadczenia. Bardzo dobrze jest też, kiedy sołectwa łączą swoje fundusze. 

 

Marek Kwiecień Sołtys Śladkowa Małego podziękował Burmistrzowi oraz Radzie Miejskiej 

za to, że fundusz sołecki zaczął funkcjonować w naszej Gminie.   

 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Olesińskiemu. 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Uchwały Nr VIII/55/07 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 7 września 2007 roku 

w sprawie ustalenia dni i godzin otwarcia i zamykania placówek handlu detalicznego, 

zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla ludności na terenie Miasta i Gminy 

Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego - Dyrektora Urzędu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/238/2016 w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/55/07 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 7 września 2007 roku w sprawie ustalenia dni i godzin 

otwarcia i zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów 

usługowych dla ludności na terenie Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 13 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Miasta i Gminy Chmielnik w 2017 roku 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego - Dyrektora Urzędu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  
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Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/239/2016 w sprawie programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chmielnik  

w 2017 roku głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

c) organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów 

publicznych , dla których organem prowadzącym jest Gmina Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/240/2016 w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Chmielnik głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

d) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych 

przez gminę Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/241/2016 w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy 

szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Chmielnik głosowało 13 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

szkół podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie 

gminy Chmielnik oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania 

dotacji 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  
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Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/242/2016 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych i innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Chmielnik oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji głosowało 13 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) upoważnienia Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Chmielniku do załatwiania spraw indywidualnych z zakresu administracji publicznej 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/243/2016 w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chmielniku do załatwiania spraw indywidualnych 

z zakresu administracji publicznej głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/244/2016 w sprawie zmiany regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Chmielnik głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Od tej pory obrady prowadził Sławomir Wójcik Przewodniczący Rady. 

 

h) zmian budżetu na 2016 rok 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  
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Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/245/2016 w sprawie zmian budżetu na 2016 rok głosowało 

13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2030 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/246/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2030 głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

j) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Radny Jan Chruścicki zapytał dlaczego nie może być jak do tej pory z kredytami, że jak była 

potrzeba to Rada się zbierała i podejmowała decyzję, a teraz będzie bez radnych i bez 

kontroli? 

 

Irena Słomka powiedziała, że absolutnie nie jest tak. Nawet „złotówka” jakiegokolwiek 

zobowiązania nie może zostać zaciągnięta bez dodatkowej uchwały Rady, mimo że radni 

wyrażają już zgodę w WPF i uchwale budżetowej na zaciągnięcie przez burmistrza 

zobowiązań.   

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/247/2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 głosowało 12 radnych. PRZECIW głosowała 1 osoba, 

głosów WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta większością głosów  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

k) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2017 rok 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały budżetowej oraz opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej: 

- Uchwała Nr 127/2016 III Składu Orzekającego  RIO w Kielcach z dnia 15 grudnia 2016 

roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie 

uchwały budżetowej Miasta i Gminy Chmielnik na 2017 rok, 

- Uchwała Nr 128/2016 III Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 15 grudnia 2016 roku 

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Chmielnik na 2017 rok,  

- Uchwała Nr 129/2016 III Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 15 grudnia 2016 roku 

w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Miejskiej w Chmielniku w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2017 - 2035.  

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Agnieszka 

Lenartowicz powiedziała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2017 rok. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o dyskusje w sprawie budżetu na 2017 rok. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/248/2016 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chmielnik na 2017 rok głosowało 12 radnych. 1 osoba WSTRZYMAŁA się od głosu. 

Głosów PRZECIW nie było. Uchwała została podjęta większością głosów  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Burmistrz podziękował Radzie Miejskiej w Chmielniku za zaufanie i przyjęcie Uchwały 

budżetowej. 

 

l) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Marek Kwiecień – Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego powiedział jak sprawa dotycząca 

zmiany nawierzchni drogi powiatowej na odcinku Chmielnik – Śladków Duzy wygląda od 

strony Powiatu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad).  
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ZA podjęciem uchwały nr XXVIII/249/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

5. Interpelacje radnych 

 

Radny Grzegorz Wesołowski zapytał kiedy będzie sieć światłowodowa na ul. Leśnej  

i w Dezyderowie? 

 

Mariusz Ściana odpowiedział, że jak wiadomo internet nie jest zadaniem własnym Gminy, 

natomiast jak było to już wielokrotnie mówione rozwój sieci internetu światłowodowego 

przez firmę Nettelekom na terenie, o który pytał radny Wesołowski będzie robiony - takie są 

zapewnienia firmy (obecnie robiony jest projekt). Firma ta ma zrealizować także Suchowolę 

oraz Zrecza, oprócz tego brane są pod uwagę Śladków Mały i Łagiewniki.      

 

6. Sprawy różne 

 

Marek Kwiecień powiedział, że w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej pojawił się wniosek w zakresie fotowoltaiki, wie że Gmina Strawczyn 

zamierza starać się o środki.  Od Urzędu wymagane jest tylko, żeby zajął się sprawami 

organizacyjnymi. Najlepiej byłoby, gdyby minimum 120 gospodarstw zgłosiło chęć 

przystąpienia. Marek Kwiecień powiedział, że był dowiedzieć się w WFOŚiGW ile 

kosztowałoby to jego gospodarstwo domowe i wyliczono, że po dofinansowaniu z Funduszu 

kosztowałoby go to 12 tys. zł (prąd i woda za darmo i ¾ dachu byłoby zajęte płytami 

fotowoltaicznymi). W związku z powyższym bardzo byłby zadowolony, gdyby Urząd podjął 

ten temat. 

Marek Kwiecień podziękował w imieniu Dyrektora Szpitala w Chmielniku za zbiórkę na 

kaplicę szpitalną – łącznie zebrano 4 tys. zł. Poinformował również, że remont w Szpitalu ma 

zakończyć się do końca marca 2017 roku ze środków z Powiatu i Gminy – ma nadzieję. 

 

Burmistrz powiedział, że codziennie sprawdzane jest czy nie pojawiło się jakieś nowe 

dofinansowanie. Przed chwilą wszedł na stronę WFOŚiGW sprawdzić program, o którym 

mówił Marek Kwiecień, ale na stronie nie ma żadnej informacji na ten temat, być może 

dopiero się pojawi. Jeżeli okaże się to korzystne, to na pewno Chmielnik będzie aplikował  

o środki.  

Paweł Wójcik poinformował, że w tym zakresie pojawiają się środki z Regionalnego 

Programu Operacyjnego, na co Gmina zamierza złożyć akces. W niedługim czasie zostaną 

podane szczegóły o czym wszyscy zostaną poinformowani. 

 

Paweł Wysocki Sołtys Lubani zapytał dlaczego co roku inna firma odbiera odpady 

komunalne i narzuca nowe terminy odbioru, a ludzie się już przyzwyczaili i ciężko się im 

przestawić? 
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Burmistrz odpowiedział, że obowiązuje prawo zamówień publicznych i Gmina zobowiązana 

jest do przeprowadzenia przetargu, w którym wygrywa firma, która złożyła korzystniejszą 

ofertę. W tym roku wystartowały dwie firmy i niestety nasz Zakład Usług Komunalnych 

przegrał. Co do harmonogramu, to ustala go firma, przepisy regulują tylko częstotliwość 

odbioru. 

 

Radny Stanisław Ściana powiedział, że przed zainwestowaniem w fotowoltaikę należy dobrze 

poczytać na ten temat, ponieważ opłacalność jest bardzo niska. 

 

7. Podsumowanie dwóch lat pracy samorządu Chmielnika w kadencji 2014 – 2018 

 

Punkt ten postanowiono przenieść na następną sesję Rady Miejskiej w Chmielniku. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku, Burmistrz Miast i Gminy 

Chmielnik oraz Marek Kwiecień kolejno złożyli wszystkim życzenia z okazji nadchodzącego 

Nowego Roku. 

 

Z przedstawieniem kolędniczym na sesji wystąpiły dzieci ze świetlicy wiejskiej w Suchowoli.  

 

8. Zakończenie obrad 

Z powodu wyczerpania porządku XXVIII sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady 

dokonał zamknięcia obrad dnia 28 grudnia 2016 roku. 

 

 

Sporządził: 

 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Tomasz Biernacki 

  


